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Fra Atle Sitter, Olav Duuns veg 41A, 7804 Namsos

Ønsker å komme med et innspill til de fremlagte planene om ny kraftlinje mellom Skage 
og Namsos.
Etter min mening vil begge de to skisserte alternativene til trase for kraftlinja bety 
uforholdsmessig store naturinngrep. Jeg tenker da spesielt på den delen av linja som 
går gjennom Namsos bymark. Her er det allerede en eksisterende kraftlinje som har 
stått i mange år, og det er meg komplett uforståelig at det er nødvendig å bygge en helt 
ny trase. Hadde det ikke vært mulig å rive de gamle stolpene og satt opp de nye i 
samme trase?? Jeg ser at man argumenterer med at man ved å bygge ny unngår å 
måtte koble ut strømmen, men dette må da gå an å løse teknisk??!! Vi lever tross alt i 
2024!!
De skisserte alternativene for ny trase vil mer eller mindre rasere/ødelegge områder 
som i dag benyttes som turområde av veldig mange. I tillegg kommer konsekvensene 
for plante-, dyre- og fugleliv.
Jeg håper NVE/Tensio kan se på planene med nye øyne og finne en annen løsning enn 
det som er skissert.
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Atle Sitter     


